
Hei! 
 
Uudenmaan HET -ryhmämme kokoontui tänään 7.12.2021 klo 8:30–11:30 etäyhteyksin viimeistä kertaa 
tänä vuonna. 
Tapaaminen kesti reilut kolme tuntia ja mukana olivat minun, kouluttaja Pekka Rastas, lisäkseni: 
 

- Minna Sorvisto Porvoosta 
- Annette Lindfors Sipoosta 
- Pirjo Keltti Mäntsälästä / Keski-Uudenmaan kuntien ammattiosasto 
- Merja Waris Järvenpäästä / Keski-Uudenmaan kuntien ammattiosasto 
- Riikka Kujala Nurmijärveltä / Keski-Uudenmaan kuntien ammattiosasto 
- Outi Erkko Järvenpäästä / Keusote 
- Anne Nevaranta Hyvinkäältä / Keusote 
- Kirsi Mäkilaine Vantaalta 
- Ilse Ekberg Kauniaisista 
- Susanne Enholm Hangosta  
- Yvonne Carlberg Raaseporista 
- Sari Hostikka Lohjalta ja 
- Merja Rytkönen Vihdistä 

 
Meitä oli siis yhteensä 14 pääluottamusmiestä mukana tässä tapaamisessamme. 
 
Kävimme keskenämme jälleen laajan ”mitä kullekin kuuluu ja miten Tehyläinen Uusimaa tällä hetkellä 
makaa” -kierroksen,  
jonka aikana jaoimme eteemme tulleita moninaisia haasteita ja annoimme toisillemme myös vertaistukea. 
 
Tällä kertaa esiin nousseita keskusteltavia aiheita olivat mm.: 

• Hyvinvointialueiden valmistelutilanne ja henkilöstön edustus valmistelussa 

• Vaikea henkilöstötilanne (sijaisten ja vakituisen henkilöstön saatavuusongelmat) sekä vaka- että 
myös sotet-henkilöstöä koskien ja 
tämän vaikutus itse työn tekemiseen (mitoitus, suhdeluvut, ryhmäkoot, työnkuormitus, jatkuva 
venyminen, puutevuorot, ylityöt ym. 

• Luottamusmiesten lisäajankäyttö ja siitä neuvotteleminen. 

• Koronasta johtuvat karanteenit ja niiden palkallisuus ja hälytysrahakorvaukset. 

• Työntekijöille suunnitellut ”tähti” (=jousto) -vuorot. 

• Johtamisongelmat, luokaton esimiestyö ja työpaikkakiusaaminen. 

• Palkkaus ja etenkin harkinnanvaraiset henkilökohtaiset lisät.  
 Hekoihin liittyen lähetin HET-ryhmän jäsenille oman organisaationi (Espoo)  ”Työsuorituksen 

arviointi ja arviointiperusteet”. 

• Lisäksi edelleen keskustelua meillä herättivät mm. Keusoten edelleen keskeneräinen 
palkkaharmonisointi. 

 
Raaseporin Plm Yvonne Carlberg oli viimeistä kertaa HET-ryhmämme tapaamisessa, koska hän aloittaa 
1.1.2022 Raaseporissa työsuojelupäällikkönä. 
Vuoden alusta Raaseporissa aloittaa pääluottamusmiehenä Maria Asplund (maria.asplund@raseborg.fi). 
Lämpimät kiitokset Yvonnelle kaikista näistä yhteisistä vuosista ja samalla toivotamme Marian 
tervetulleeksi ryhmäämme. 
 
Ensi kevään HET-tapaamiset sovimme pidettäväksi (syksyn tapaamiset sovimme kevään ensimmäisessä 
tapaamisessamme): 
 

mailto:maria.asplund@raseborg.fi


• Tiistaina 15.2.2022 klo 8:30 – 11:30  
ja 

• Tiistaina 17.5.2022 klo 8:30 – 11:30 
 
Kalenterikutsut ja Killan ilmoittautumislinkit tulevat teille vielä erikseen ennen tapaamistamme.  
Mikäli teillä on etukäteen tiedossa ja toiveissa tässä tapaamisessa käsiteltäviä asioita, niitä saa lähetellä 
allekirjoittaneelle. 
 
Kiitokset kaikille teille mukana olijoille taas kaiken kiireen keskellä ajastanne sekä hyvästä ja rakentavasta 
keskustelusta. 
 

Rauhaisaa ja tunnelmallista Joulua meille kaikille ❤ 
 
Ystävällisin terveisin  
 
Pekka 

 


